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Bemutatkozás: 

 Szász Boglárka Dorottya vagyok, másodéves 

biológia-kémia tanárszakos hallgató (előtte két évig 

biológia-német tanárszakon tanultam). Tősgyökeres 

budapesti vagyok, itt születtem 2001. január 3-án. 2014-ben 

nyertem felvételt a Gödöllői Református Líceumba. 2020-

ban sikeres érettségit tettem és még abban az évben meg is 

kezdtem a tanulmányaimat az ELTE-n. Az egyetem 

kezdete óta szeretném kivenni a részem a közéletből, úgy 

érkeztem ide, hogy mindenképp szeretnék valamit csinálni 

a tanuláson kívül. Az online oktatás kicsit lassította ennek 

a tervnek a megvalósítását, de lelkesedésem nem 

csillapodott. A 2021/2022-es évre jelentkeztem mentornak, 

be is válogattak. Nagyon élveztem ezt a feladatot, és 

igyekeztem jól is végezni. 2022 áprilisa óta pedig én töltöm 

be a főszerkesztő pozíciót, ezalatt az idő alatt igyekeztem 

visszahozni a TéTéKás Nyúz régi fényét. 

 

Motiváció, tanácsok, tapasztalatszerzés: 

 Motivációm kezdete egészen visszanyúl a gimnáziumi éveimre, amikor is pár 

osztálytársammal megpróbáltuk visszahozni a régi suliújságot. Sajnos hamar véget vetett az 

akciónknak az, hogy az igazgatóság nem támogatott minket semmilyen formában. De ezért is 

éreztem azt, hogy ez egy tökéletes második lehetőség arra, hogy ezt most megtehessem. 

 2022 áprilisában megválasztott a Küldöttgyűlés a TéTéKás Nyúz főszerkesztőjének, 

azóta pedig én töltöttem be ezt a tisztséget. Első pályázásom előtt megkerestem többek között 

az ELTE Online akkori főszerkesztőjét, Martzy Rékát, és az előző négy TéTéKás Nyúz 

főszerkesztőt, Őri Bálintot, Kulik Laurát, Tóth Bálintot és László Líviát. Az ő tanácsaik mellett 

a tisztség betöltésével szereztem rengeteg tapasztalatot. Amellett, hogy belerázódtam egy újság 

körüli általános teendőkbe, igazán megéreztem egy 21. században haldokló egyetemi lap 

problémáinak súlyát is. Az első év alatt kiismertem magam a tördelőszerkesztésben, a 

nyomtatott újságok megjelenésének levezénylésében, és fejlődtem az emberek 

koordinálásában. Azóta folyamatosan tapasztaltam az aktív csapattoborzás és az online 

cikkezés nehézségét is, viszont emellett rengeteg kreatív ötletelésen vagyok túl és újdonságokba 

is belekezdtem. Ezek mellett pedig tartom a kapcsolatot az ELTE Online aktuális 

főszerkesztőjével, aki jelenleg Lucza Bernadett. 

 Ezek mellett a már említett mentori munkásságom nagy csapatszervezési és -irányítási 

tapasztalat volt számomra. 2022 tavaszi és őszi félévében pedig megcsináltam a bírálói vizsgát 

és szociális ösztöndíjakat bíráltam az akkori ösztöndíjakért felelős referens, Papp Gergely 

csapatában. 
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Elért eredmények: 

 Negyedik pályázatomat írva úgy érzem, kifogytam az ütős kezdőmondatokból. Viszont 

miután már egy ideje én töltöm be ezt a pozíciót, így megmutatnám pontos számokkal, mik is 

történtek ez idő alatt a TéTéKás Nyúz életében: 

- 1600 db nyomtatott TéTéKás Nyúz 

- 54 Instagram- és TikTok-poszt 

- 18 új szerkesztőtag (cikkíró, olvasószerkesztő, tördelőszerkesztő, grafikus, vágó, fotós 

egyaránt) 

- 1 megvalósult pályázat 

- 1 a hallgatók érdekeit képviselő véleménykutatás 

- 21 utókommunikált esemény 

- 1 GT Aftermovie 

- 13+1 InterNyúz rész. 

  

 Tervek, ötletek: 

Az előző pontban lévő felsorolás csak a számokkal bemutatható eredményeink, ezek mellett 

rengeteg olyan feladatokat és folyamatokat vittünk véghez a szerkesztőséggel együtt, amiket 

nem lehet ily módon mérni. 

 Ezeket az általam elkezdett vagy visszahozott ötleteket, szolgáltatásokat újbóli 

megválasztásom esetén is szeretném folytatni. Gólyatáborra elkészül az újabb nyomtatott újság, 

a Gólya Különszám, következő félévben érkezik az InterNyúz negyedik évada, és a közösségi 

média aktivitásunk növelése a terv. Természetesen továbbra is minden TéTéKás eseményt 

dokumentálni fog a fotóscsapat, és nem ez volt az utolsó pályázatunk. Bár már egész szép a 

szerkesztőség létszáma, azért nem állunk meg a csapattoborzással, a kreatív hallgatókból 

sosem elég és mindig akadnak új feladatok. Ilyen például a pályázati kiírás megfogalmazása, a 

közösségi média felületek kezelése és az InterNyúzok angolra fordítása is. Ezek mind olyan új 

feladatkörök, amik ebben a ciklusban alakultak ki az új ötleteink által. 

 Ennyi idő elteltével nehéz teljesen új ötleteket megfogalmazni, viszont az eddig 

felsoroltak folytatása mellett szeretnék megemlíteni pár további tervet. 

 Az ELTE Online-nal és a többi kar újságával való együttműködéseket továbbra is 

támogatni fogom. Nagyon szeretném, ha több közös workshop kerülne megrendezésre a 

szerkesztőségeink számára. 

 Viszonylag új ötlet az InterNyúzok angolra fordítása, ami azért jött létre, hogy a külügyi 

mentorok munkáját is segítsék az InterNyúz részek, hogy azokból a külföldi hallgatók is 

tudjanak informálódni. Emellett viszont nagyon örülnék egy angol nyomtatott külön kiadásnak. 

Ebben ugyanolyan rovatok lennének, mint például a mostani májusi számban. 
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 Sajnos a TéTéKás Nyúz honlapjának a megújítása továbbra is kapacitás hiánya miatt a 

megvalósítatlan tervek listáján szerepel, de szeretném, hogyha ez végre változna. 

 A csapattoborzáshoz már tavaly felmerült bennem az ötlet, hogy a szakterületek első 

SzaCs-ain részt vegyek, és ott is bemutassam az újságnál végezhető feladatokat. Ez sajnos akkor 

nem tudott megvalósulni, viszont idén szeretném, ha a gólyatáboron kívül ott is tudnám 

reklámozni a TéTéKás Nyúzt. 

 Az új ciklusban szeretném, ha nagyobb teret kapnának a személyes események, 

kerekasztalbeszélgetések. Ezeknek megszervezéséhez mindenképp az érintett tisztségviselők 

segítségét kérném. Ebben a ciklusban felmerült egy „zöld” félév ötlete. Ehhez sokféle 

programötletet gyűjtöttünk a szerkesztőséggel: plakátpályázat, flashmob a Föld Napján, 

környezetvédelemmel kapcsolatos előadások, beszélgetések, és egy ehhez a témához 

kapcsolódó tudományos kiránduláson is elkezdtünk gondolkodni Oelberg-Pánczél Emesével, a 

tudományos referenssel és Hambuch Mátyással, az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány titkárával. 

Ide kapcsolódik a Beeco csapatával elkezdett tervünk is, a „zöld egyetemi napok” néven futó 

program, amit már több beszámolómban is említettem. Az ezzel kapcsolatos megbeszéléseket 

megválasztásom esetén folytatni szeretném, és fel szeretnék állítani ehhez egy munkacsoportot, 

ami az érintett tisztségviselőkből és lelkes jelentkezőkből állna. 

Továbbra is fontos témának tartom az esélyegyenlőséget és a mentálhigiénét. Ehhez több 

ötletünk is volt már Németh Friderikával, az esélyegyenlőségi és lakhatási referenssel, ezeknek 

megválasztásom esetén szeretném folytatni a megvalósításukat. Például egy ilyen témájú 

cikksorozat, vizsgaidőszakban tanulást segítő posztok, és egy „be kind” üzenőfal. 

 

Összefoglalás, köszönet: 

 Lezárásként egyik előző pályázatomból szeretnék idézni egy mondatot, ami mai napig 

vezérel főszerkesztői feladataim ellátásában: 

 „Összességében amellett, hogy szeretném, ha a TTK-s hallgatók újra tudnák, mi az a 

TéTéKás Nyúz, a kezükbe foghatnák, szeretném, ha nemcsak egy forma lenne, hanem sokkal 

több helyen és módon találkoznának vele az emberek.” 

 Köszönöm a támogatást és a segítséget mindenkinek, aki az elmúlt két évben bármiben 

hozzájárult a feladataimhoz és a TéTéKás Nyúz működéséhez. 

 Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! Ha bármilyen kérdés felmerült benned, 

megkereshetsz Facebookon vagy az alábbi elérhetőségeken. 

Budapest, 2024. május 24. 
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